
V Libochovanech dne 15. května  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

  

Je zvláštní, že se o minule popisovanou příhodu s nekonáním zastupitelstva a hlavně o vystavené 

materiály o tom, jak by mohla vypadat nová část obce, už nikdo nezajímá. Asi to pro další lidi není 

zajímavé téma. Není co dodat. 

V litoměřickém deníku jsem se dočetla o tom, že několik turismu oddaných lidí z protějšího břehu – 

Lovosicko -  uklidilo prostory na skalním ostrohu Porta Bohemica. Chci jenom informovat širší 

veřejnost o tom, že ani v naší obci se nezahálí s úklidem turisticky zajímavých míst. Právě Porta 

Bohemica – brána do Čech – dozná během letošního léta změnu. Budou vyměněny tři kříže, pevně 

ukotveny a mezi nimi bude umístěna deska s datováním opravy a upozorněním na přispěvatele - 

turistické příznivce a Obecní úřady v Libochovanech a Velkých Žernosekách, kteří se všichni finančním 

příspěvkem budou na této akci podílet.  Ti, kteří chtějí přispět svým dílem, mohou, dotazy 

v občerstvovací stanici Na Kovárně v Libochovanech. 

Přistavení kontejnerů na velkoobjemový odpad, opakovaný po měsíci, odveze další nepořádek. Ten 

poslední svoz nás stál 20 tis., dnešní akce nebude o nic levnější. V době, kdy šetříme každou korunu je 

to ale dost náročné. Přesto je to pro obec přínosné, neválí se v našem okolí žádné velké černé skládky, 

které by přírodu zatěžovaly. 

Ve středu příští týden nás pracovně navštíví kontrolní orgány Krajského úřadu na pravidelné prohlídce 

našeho hospodaření. No, ať si to užijí. Další veřejné zasedání bude až po dokončení kontroly, v 1. 

polovině června. 

O tom, jak jsme dopadli v přidělení dotace na stavbu multifunkčního domu není zatím nikde ani 

zprávičky. Nelze se dopátrat ani telefonem, ani na internetu. Přitom čas letí jako o závod. Tak nevím. 

Přeji hezký víkend. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


